



PRESSEMEDDELELSE

10. december 2020

Heras køber den danske perimetersikringsvirksomhed SER Hegn og bliver dermed den ledende koncern inden for perimetersikring i Norden.

Heras koncernen har erhvervet den danske perimetersikringsvirksomhed SER Hegn. Dette tilføjer Danmark til Heras nordiske aktiviteter i Sverige og Norge, hvilket giver en betydelig markedsandel i regionen. Med overtagelsen af SER Hegn forventer Heras at blive den førende leverandør af perimetersikring i Norden.

Den europæiske spiller Heras og den danske SER Hegn har hidtil samarbejdet i 28 år, hvor Heras har leveret de fleste af SER Hegns produkter og materialer. Sammenlægningen af de to virksomheder skal resultere i vækst og effektivitetsforbedringer på begge sider.

”Vi er meget imponeret over medarbejderne i SER Hegn, hvor salg-, installation- og serviceorganisationen har vist sin styrke gennem flere år. Sammenlægningen af virksomhederne vil give os en klar markedsledende position i Norden og skabe et stærkt grundlag for yderligere vækst”, siger Gilles Rabot, der er administrerende direktør for Heras koncernen.

De danske aktiviteter i SER Hegn: SER Hegn A/S, Moosdorf Hegn A/S, Stentoft Hegn A/S og SER Hegn Øst ApS vil sammen med de nuværende Heras-aktiviteter i Sverige og Norge, give Heras en betydelig position i Norden. Integrationen af Heras Nordic vil blive ledet af den nuværende administrerende direktør for SER Hegn, Henrik Hallenberg Rasmussen.

”Allerede i dag har vi en betydelig tilstedeværelse i Danmark med SER Hegn og i Sverige og Norge med Heras. Med sammenlægningen af virksomhederne er målet at vokse yderligere på de nordiske markeder. Samtidig kan vi udvide og udvikle vores faglige kompetencer og sikre, at vi leverer professionelle og konsistente kundeoplevelser”, siger Henrik Hallenberg Rasmussen, der er administrerende direktør for SER Hegn.

Om SER Hegn

SER Hegn er den danske markedsleder inden for perimetersikringsløsninger og er bygget på en flad regional struktur. SER Hegn sætter kunderne først, er lagerførende i mobile og permanente sikrings løsninger, samt driver innovation og operationel ekspertise gennem sine installations- og serviceteams, der er placeret 4 steder i landet.

www.ser-hegn.dk

Om Heras

Heras er en af Europas førende end-to-end leverandører af permanente og mobile perimetersikringsløsninger. Virksomheden opererer i over 24 lande og har mere end 1100 højt kvalificerede medarbejdere, der er eksperter inden for perimetersikring. Heras designer,



fremstiller, installerer og servicerer midlertidige og permanente perimetersikringsløsninger til kunder på tværs af erhvervssektoren, samfundet og industrien.

Perimetersikringsløsningerne består af produkter og tjenester, herunder afgrænsning, adgangskontrol, detekteringsprodukter og integrerede systemer sammen med projektledelse, integration, installation, idriftsættelse og vedligeholdelsestjenester. Målet er at blive anerkendt som Europas førende perimetersikringsmærke, bevist af pålidelighed, engagement og ekspertise.

Heras blev grundlagt i 1952 og har med succes opfyldt kundernes sikkerhedsbehov i hele Europa. Det er denne erfaring kombineret med de erfarne medarbejdere, der konstant udvikler sig, der gør det muligt for Heras at være eksperterne i perimetersikring.
www.heras.com

For mere information kan du kontakte:

Henrik Hallenberg Rasmussen, adm. direktør for SER-Hegn A/S
E: hhr@ser-hegn.dk
M: +45 20708608

Eller:

Ian Crosby, Chief Marketing & Technology officer HERAS
E: I.crosby@heras.com
M: +31 (0) 682586519



Press release Heras
10 December 2020

Heras to acquire Danish fencing and security specialist SER Hegn to become leading player for perimeter protection in the Nordic Region.

Heras group has agreed to acquire privately owned Danish perimeter protection specialist SER Hegn. This move adds Denmark to its current Nordic operations of Sweden and Norway, giving it substantial market share in the region. With the acquisition of SER Hegn, Heras is set to become the leading supplier of perimeter protection in the Nordic region.

The European player Heras and the Danish SER Hegn have a long-standing relationship with Heras supplying most of SER Hegn's products and materials. The coming together of the two businesses will trigger growth and efficiency improvements on both sides.

"We are very impressed by the people of SER Hegn, its sales, installation and service organization in Denmark, which has shown its strength over several years. Bringing the businesses together will give us a clear leading position in the Nordic region and set up a strong base for further growth" says Gilles Rabot, CEO Heras group.

The Danish operations of SER Hegn: SER Hegn A/S, Moosdorf A/S, Stentoft Hegn A/S and SER Hegn Øst ApS with the current Heras operations in Sweden and Norway will give Heras a substantial position in the Nordic region. This integration of Heras Nordic will be led by the current Managing Director, SER Hegn, Henrik Hallenberg Rasmussen.

"Already today we have a significant presence in Denmark with SER Hegn and in Sweden and Norway with Heras. Now we look to improve our businesses and to further grow in the Nordic markets. We want to expand our professional competencies and ensure we deliver the great and consistent customer experience" says Henrik Hallenberg Rasmussen, Managing Director, SER Hegn

About SER Hegn

SER Hegn is the Danish market leader for Perimeter protection and Security. Built on a flat regional structure of semi-autonomous companies. SER Hegn puts customers' relationships first and delivers profitable performance by driving innovation and operational excellence through its installation and service teams.
www.ser-hegn.dk

About Heras

Heras is an European leading end-to-end supplier of permanent and mobile perimeter protection solutions. We operate in over 24 countries and employ more than 1100 highly skilled experts.

Experts in perimeter protection

We design, manufacture, install and service temporary and permanent perimeter protection solutions for customers across business, community and industry sectors. Our perimeter protection solutions are comprised of products and services, including demarcation, entrance control, detection products and integrated systems along with project management, integration, installation, commissioning service and maintenance



services. Our aim is to be recognized as Europe's premium perimeter protection brand, proven by our reliability, commitment and expertise.

Proven track record

Established in 1952, Heras has successfully met and exceeded these customer safety and security needs across Europe. It is this track record, combined with the ever-developing skill set of our personnel that enables us to say that we are the experts in perimeter protection.

www.heras.com

Note to editors, not for publication

For more information please contact:

Ian Crosby, Chief Marketing & Technology officer

E. I.crosby@heras.com

M. +31 (0) 682586519



Pressemitteilung Heras
10. Dezember 2020

Heras übernimmt den dänischen Zaun- und Sicherheitsspezialist SER Hegn und wird damit zum führenden Anbieter für Perimeterschutz in der nordischen Region.

Die Heras-Gruppe hat vereinbart, den in Privatbesitz befindlichen dänischen Perimeterschutzspezialist SER Hegn zu erwerben. Durch diesen Schritt kommt Dänemark zu seinen derzeitigen Aktivitäten in den nordischen Ländern Schweden und Norwegen hinzu, was ihm einen beträchtlichen Marktanteil in der Region verschafft. Mit der Übernahme von SER Hegn wird Heras zum führenden Anbieter von Perimeterschutz in der nordischen Region.

Der europäische Spieler Heras und der dänische SER Hegn haben eine langjährige Beziehung, wobei Heras die meisten Produkte und Materialien des SER Hegn liefert. Die Zusammenführung der beiden Unternehmen wird auf beiden Seiten Wachstum und Effizienzsteigerungen auslösen.

“Wir sind sehr beeindruckt von den Mitarbeitern von SER Hegn, seiner Vertriebs-, Installations- und Serviceorganisation in Dänemark, die über mehrere Jahre ihre Stärke bewiesen hat. Die Zusammenführung der Unternehmen wird uns eine klare Führungsposition in der nordischen Region verschaffen und eine starke Basis für weiteres Wachstum”, sagt Gilles Rabot, CEO der Heras-Gruppe.“

Die dänischen Aktivitäten von SER Hegn: SER Hegn A / S, Moosdorf A / S, Stentoft Hegn A / S und SER Hegn Øst ApS mit den aktuellen Heras-Aktivitäten in Schweden und Norwegen werden Heras eine bedeutende Position in der nordischen Region verschaffen. Diese Integration von Heras Nordic wird vom derzeitigen Geschäftsführer des SER Hegn, Henrik Hallenberg Rasmussen, geleitet.

“Schon heute sind wir in Dänemark mit SER Hegn und in Schweden und Norwegen mit Heras stark vertreten. Jetzt wollen wir unser Geschäft verbessern und in den nordischen Märkten weiterwachsen. Wir wollen unsere beruflichen Kompetenzen erweitern und sicherstellen, dass wir ein großartiges und konsistentes Kundenerlebnis bieten”, sagt Henrik Hallenberg Rasmussen, Geschäftsführer von SER Hegn

Über SER Hegn

SER Hegn ist der dänische Marktführer für Perimeterschutz und Sicherheit. Aufgebaut auf einer flachen regionalen Struktur von semi-autonomen Unternehmen. SER Hegn stellt die Kundenbeziehungen in den Vordergrund und liefert profitable Leistung, indem Innovation und betriebliche Exzellenz durch seine Installations- und Serviceteams gefördert werden.
www.ser-hegn.dk

Über Heras

Heras ist ein in Europa führender Kompletthanbieter von permanenten und temporären Perimeterschutzlösungen. Wir sind in über 24 Ländern tätig und beschäftigen mehr als 1100 hochqualifizierte Experten.

Experts in perimeter protection

Gemeinsam gestalten, fertigen, installieren und warten wir Perimeterschutzlösungen für Wirtschaft, Gemeinwesen und Industrie. Unsere Perimeterschutz-Lösungen umfassen Produkte und



Dienstleistungen, einschließlich Zaunsystemen, Zugangskontrollprodukten, Detektionssystemen und Integrierte Systeme sowie Projektmanagement, Systemintegration, Installation, Inbetriebnahme, Service und Wartungsdienstleistungen. Unser Ziel ist es, Europas führende Premium-Perimeterschutz-Marke zu werden, die sich durch unsere Zuverlässigkeit, unser Engagement und Kompetenz und auszeichnet.

Nachgewiesene Erfolgskontrolle

Im Jahr 1952 gegründet, erfüllt und übertrifft Heras die Erwartungen seiner Kunden in Sachen Sicherheit in ganz Europa. Es ist diese Erfolgsbilanz in Kombination mit der stetig wachsenden Kompetenz unseres Personals, die uns mit Stolz sagen lässt: Wir sind die experts in perimeter protection.

www.heras.com

Hinweis für Redakteure, nicht zur Veröffentlichung

Für weitere Informationen wenden Sie sich bitte an:

Ian Crosby, Chief Marketing & Technology officer

E. i.crosby@heras.com

M. +31 (0) 682586519